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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-6 
Rijeka,       25. 3. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 37. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

37. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 25. ožujka 2022. godine (petak) s početkom 
u 9,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Adam Butigan, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 
 
 

1. Razmatranje pristiglih dopisa-zahtjeva građana 

2. Razmatranje zahtjeva za korištenje prostora 

3. Informacije sa održanog sastanka u Rijeka plusu d.o.o. 

4. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su upoznati sa pristiglim dopisima te su isti razmotreni. 
 Između ostalih razmotren je i dopis zaprimljen od Rijeka plusa vezano za 
realizaciju komunalnog prioriteta Poboljšanje vidljivosti pješačkog prijelaza u ulici Tome 
Strižića kbr. 21. 

Nakon razmatranja Vijeće je  

Zaključilo: 



  2 

 Kako bi se pješački prijelaz  trebao osvijetliti da bude vidljiviji vozačima te 

premjestiti/pomaknuti dalje tako da je vozačima bolje uočljiv kada skreću s 

mosta Sv. Ane prema ulici Kačjak.  
   

AD 2  

 
Nazočni su upoznati sa zahtjevom za korištenje prostora od strane političke 

stranke SDP koja je prostor koristila u ponedjeljak 21. ožujka 2022. od 17,00 do 18,00 
sati.  

 Vijeće je informaciju primilo na znanje.  

 

 

AD 3 
 
  Zamjenik predsjednika upoznao je nazočne sa sastankom održanim u Rijeka 
plusu održanim 18. ožujka o. g.  
 Na sastanku je iznesena sva prometna problematika na Gornjoj Vežici od koje su 
posebno bile značajne realizacija komunalnih prioriteta za 2022. godinu te uređenje 
pojedinih raskrižja i bolje osvjetljenje pješačkih prijelaza (iznad Robne kuće Vežica, na 
početku ulice Ratka Petrovića i u ulici Tome Strižića kbr. 21). Također je istaknuo s čime 
je upoznao i direktora Rijeka plus da će se s navedenom problematikom uputiti prema 
MUP te tražiti postavu kamera za nadzor brzina.  
 Na sastanku je također zatraženo obavezna informacija o početku radova na 
području mjesnog odbora kako bi tajnica isto mogla prenijeti Vijeću.  
   

Vijeće je informacije primilo na znanje. 

   

AD 4  
 
 Pod točkom Razno nazočni su upoznati sa informacijom da se od 28. ožujka do 
15. travnja o. g. zaprimaju prijedlozi za uređenje i održavanje objekata komunalne 
infrastrukture (male komunalne akcije) za 2023.godinu.  
 

Vijeće je informaciju primilo na znanje.  
 
 
Sjednica je završila u 11,00 sati.  
U Rijeci, 25. ožujka 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


